

## **Linekong Interactive Group Co., Ltd.** 2015 Third Quarterly Results **Analyst Conference Call**

On behalf of Linekong Interactive Group Co., Ltd. ("Linekong" or the "Company", which together with its subsidiaries, is referred to as the "Group"; stock code: 8267) cordially invites you and/or your representative(s) to join the analyst conference call on 11 November 2015 (Wednesday) in respect of the Group's 2015 third quarterly results.

Linekong is a leading mobile game developer and provider in the People's Republic of China (PRC) with strong capabilities to self-develop games and publish licensed games. In 2014, the Group ranked tenth among all mobile game developers in the PRC. The Group provides diverse mobile games and offers superior gaming experiences with a large game player base. At the end of September 2015, the Group has commercialized 19 games in total, including 11 self-developed games and 8 licensed games. Currently, the Group established subsidiaries in Hong Kong, Korea and the US, and its games were published in 48 countries and regions outside mainland China in aggregate. Linekong is dedicated to developing elaborate games, "Pan-entertainment" business and marketing internationalization, leveraging its "Pan-entertainment" strategy of the whole group.

During the teleconference, Mr. WANG Feng, Chairman and CEO of the Group, together with the senior management team will give you an overview of the Group's business and financial results during the period under review and update you on its latest business development strategies and future plans.

Date	:	11 November 2015 (We	ednesday)	
Time	:	4:15 p.m. – 5:15 p.m.		
Dial-in Number	:	Country / region	Local Toll	Toll Free
		Mainland China	95040-263-263	4006-808-263 (limited to fixed-line)
		Hong Kong	+852-3013 5051	800 906 990
		Taiwan	+886-(0)2- 8793 3564	-
		Singapore	+65-6622 0840	-
		US	+1-669-231 7047	18552787717
		Korea	+82-(0)2-3483 6664	-
		Other country/region	+86-572-2760263	-
Participant PIN Code	e :	2950 3759		
* Please note that the	telec	onference will be conduct	ted in Mandarin.	

Mather at +852 3170 6606. For immediate enquiries, please call +852 2136 6185.

	Reply Slip e call on <u>11 November 2015 (Wednesday).</u> nce call.	
Name	:	Title :
Compa	any:	Email:
Tel	:	Fax :



## 蓝港互动集团有限公司 二零一五年第三季度业绩公布 投资者电话会议

蓝港互动集团有限公司(「蓝港互动」或「公司」,连同其附属公司统称「集团」;股份编号: 8267) 诚邀 阁下或 阁下之代表出席于二零一五年十一月十一日(星期三)举行之二零一五年 第三季度业绩公布的投资者电话会议。

蓝港互动为中国领先的手机游戏研发商及发行商,具备雄厚的游戏自主研发能力及代理游戏发行 能力,于二零一四年位列中国手机游戏研发商第十位。集团提供多样化的手机游戏及卓越的游戏 体验,拥有庞大的玩家群体。截至二零一五年九月底,集团累计商业化 19 款游戏,包括 11 款自 研游戏及 8 款代理游戏。目前,集团已在香港,韩国及美国成立分公司,游戏已于中国大陆以外 的 48 个国家及地区发行。集团更是将游戏精品化、业务泛娱乐化及市场国际化作为发展重点,并 不断推进集团泛娱乐的整体战略。

于会议上,集团主席兼首席执行官王峰先生联同高级管理层将为各位回顾蓝港互动二零一五年第 三季度业绩,以及阐述集团之最新业务发展策略和未来计划。

## 投资者电话会议详情如下:

<b></b>	:	二零一五年十一	月十一日(星期二)	
时间	:	下午四时十五分	至五时十五分	
拨入号码	:	国家及地区	<u>当地接入号</u>	<u>免费电话</u>
		中国大陆	95040-263-263	4006-808-263(只限固话拨入)
		香港	+852-3013 5051	800 906 990
		台湾	+886-(0)2-8793 3564	-
		新加坡	+65-6622 0840	-
		美国	+1-669-231 7047	18552787717
		韩国	+82-(0)2-3483 6664	-
		国际其它地区	+86-572-2760263	-
电话会议密码	:	2950 3759		
* 电话会议将以	普进	通话进行。		
为确认出席,请均			52 3170 6606 予 iPR 奥	美公关 Amy Chiu / Louise Ye。查询

请致电 +852 2136 6185。

回 条				
】 本人将参与于 <u>二零一五年十一月十一日(星期三)</u> 举行之投资者会议。 】 本人未能参与。				
名称:	机构:			
职衔:	电话:			
电邮:	传真:			